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摘要
Abstract
本文說明投稿論文所採用之排版格式，供投稿人準備論文時參考之用。論文必須附有中英文題目、作者、摘要及關鍵字。論文請以電子檔（Word）儲存，以利光碟論文集製作。
This document explains the formatting requirements for submitted papers, serving as a reference for authors when preparing their manuscripts. Each paper must include a Chinese and English title, author information, an abstract, and keywords. The manuscript should be saved as an electronic file in Word format for inclusion in the conference proceedings.

1. 關鍵字(3~5個字)：產業創新、數位行銷、文化永續。
Keywords (3–5 words): Industrial Innovation, Digital Marketing, Cultural Sustainability.


1. 格式
1. Format
文章格式橫寫，用A4 大小的紙張，以8-15頁（含圖片、表格、參考文獻等）為限，每頁上下緣各留2 公分及左右兩側各留2.5 公分，文字部分中文請以標楷體，英文以Times New Roman字型編輯。
Manuscripts should be formatted in landscape orientation on A4-sized paper, limited to 8–15 pages (including figures, tables, and references). Page margins should be set to 2 cm on the top and bottom, and 2.5 cm on both the left and right sides. Chinese text should use the PMingLiU or DFKai-SB (標楷體) font, and English text should use Times New Roman.

1.1 論文題目與作者
1.1 Paper Title and Authors
論文題目宜簡明，字形為14 點細明體粗體，且必須置中於第一頁第一行中央。作者部分包含姓名、所屬機構、職稱及電子郵件信箱，字型均為12 點標楷體，亦必須置中，採單行間距。
The paper title should be concise, set in 14-point MingLiU Bold, and centered at the top of the first page. Author information should include full name, institutional affiliation, position, and e-mail address. It should be centered, in 12-point DFKai-SB (標楷體), and single-spaced.
1.2 內文
1.2 Main Text
內文字型均採用12點標楷體，採單行間距。文章內所有出現之英文及數字部分請使用Times New Roman字體。
The main text should be written in 12-point DFKai-SB (標楷體) with single line spacing. All English words and numbers appearing in the text must use the Times New Roman font.

1.3 章節與小節標題
1.3 Section and Subsection Headings
論文之各節標題應置於列之中央位置。小節標題則應從文稿之左緣開始。
Main section titles should be centered on the line, while subsection titles should be left-aligned.



2. 圖片、表格及方程式
2. Figures, Tables, and Equations

圖片及表格請置於文中。
Figures and tables should be inserted within the main text at appropriate locations.
2.1 圖片
2.1 Figures
圖標題必須置於圖片下方。若圖標題僅使用一行，則必須置中，否則應靠左對齊。
Figure captions must be placed below the figure. If the caption consists of a single line, it should be centered; if it spans multiple lines, it should be left-aligned.





圖1 XX 圖
Figure 1 XX

2.2 表格
2.2 Table
表標題必須置於表格上方且置中。
Table titles must be placed above the table and centered.

表1 XX 表
Table 1 XX
	
	
	

	
	
	



2.3 方程式
2.3 Equation
方程式應於上下各留一行空白。方程式應編號，編號靠右對齊並從(1)開始。
One blank line should be left above and below each equation. Equations should be numbered sequentially, aligned to the right, starting from (1).

(1)



3. 參考文獻格式
3. References
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2. 任克敏、盧逸先（1995），歐體科技政策的探討-兼論與我國科技產品之貿易，台灣銀行季刊，46 (1): 28-62。
3. 司徒達賢 (2005)，管理學的新世界。台北：天下文化出版社。
4. Goto, A. and K. Suzuki (1989), R&D capital, rate of return on R&D investment and spillover of R&D in Japanese manufacturing industries, Review of Economics and Statistics, 71 (4): 555-564.
5. Robbins, S. P. (2003). Organizational Behavior (10th ed.), New Jersey: Prentice Mall.
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